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Abstract (en)
[origin: US4740791A] An antenna with pseudo-toric cover for transmitting and/or receiving a microwave, comprising principally an array transmitting
a microwave towards a first reflector in the form of an elliptic or parabolic skull cap, whose concave side is turned towards the array and which
reflects the energy towards a second reflector in the form of a concave ring, whose center is occupied by the array and whose concavity is turned
towards said first reflector. The reflector is preferably supported by a radome.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une antenne à couverture quasi torique pour l'émission et/ou la réception d'une onde hyperfréquence. Elle comporte
principalement un réseau (1) émettant une onde hyperfréquence vers un premier réflecteur (2) en forme de calotte elliptique ou parabolique, dont la
concavité est tournée vers le réseau et qui réfléchit l'énergie vers un second réflecteur (3) en forme d'anneau concave, dont le centre est occupé par
le réseau et dont la concavité tournée vers le premier réflecteur; le réflecteur (2) est de préférence supporté par un radome (4).
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